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السلام عليكم ورحمة الله وبركاته الحمد لله رب العالمين  له الحمد الحسن والثناء الجميل واشهد ان لا اله الا الله وحده لا شريك له
واشهد ان محمدا عبده ورسوله وبعد

كان يقول ابن الجوزي رحمة الله عليه عن اه امور تحدو بك وانت في رحلتك الى الله سبحانه وتعالى فيقول ولن يؤخر الله نفسا اذا
جاء اجلها قال وعجبا لنفس الموت موئلها والقبر منزلها واللحد مدخلها

ثم يسوء عملها ولن يؤخر الله نفسا اذا جاء اجلها كم قاطع زمانه بالتسويف بائع دينه بالحبة والرغيف مشتر للويل بتطفيف الطفيف.
يتمنى العود اذا رأت نفسه ما يذهلها ولن يؤخر الله نفسا اذا جاء اجلها

كم مشغول بالقصور يعمرها لا يفكر في القبور ولا يذكرها يبيت الليالي بفكر الدنيا ويسهرها يجمع الاموال الى الاموال يثمرها ووقع
في اشراك المنايا وهو لا يبصرها اف لدنيا هذا اخرها. واهن لاخرى هذا اولها

ولن يؤخر الله نفسا اذا جاء اجلها اذا ملك شمس الحياة المغيب قام عن المريض الطبيب فاخذ النفس من باطنها التوبيخ والتأنيب فلو
رأيتها تسأل عما بها ولا تجيب من يسألها

ولن يؤخر الله نفسا اذا جاء اجلها اه اللي ساعات شديدة الكربات فيها غمرات ليست بنوم ولا سبات تتقطع فيها الافئدة باللوم على
الفوات وتبكي عين الاسف لما مضى من هفوات

والمريض ملقى على فراش الحرقات فاه سم اه من جبال حسرات يحملها ولن يؤخر الله نفسا اذا جاء اجلها لقد صاح بك الصائح باخذ
غاد وسلب رائح. يكفي ما مضى من قبائح

فاقبل اليوم هذه النصائح فان المسكين من يحملها ولن يؤخر الله نفسا اذا جاء اجلها فنسأل الله سبحانه وتعالى ان يسددنا واياكم
بكل خير ويعافينا واياكم من كل بلاء ويؤمننا

يوم الفزع الاكبر وكل فزع تكلمنا عن الامان في القبر والامان عند الموت ونكمل سلسلة الامان في اليوم الختام في اخر الايام الاخرة
ازاي تأمن نفسك تأمن مستقبلك الناس مشغولة شركات التأمين مشغولة بتأمين المعاش مشغولة بتأمين السكن

مشغولة بتأمين طب وتأمين العمل وتأمين القبر وتأمين اليوم الاخر اخباره ايه لازم تكون الحاجات ديت انت مشغول بها من الحاجات
المهمة جدا ان في زنوب لا تتلبس بها عشان الزنوب ديت لو تلبست بها

للاسف  مش هتكون امن يقول النبي صلى الله عليه وسلم ثلاثة لا يكلمهم الله ولا ينظر اليهم يوم القيامة ولا يزكيهم. لا اله الا الله
تشوفهم هيبقى في تلاتة ربنا لن يكلمهم

ولا ينظر اليهم يوم القيامة ولا يزكيهم ولهم عذاب اليم قلت يا رسول الله خسروا وخابوا فاعدها النبي ثلاث مرات. تلات مرات يقول
كده. مين دول؟ المسبل الراجل اللي بيلبس هدوم

وآآ وهدومه تعدي الكعبين من تحت ايدي هدوم ومن باب كبرا وخيلاء ليه وطول هدومه كده وراجل يعني عنده عنطزة عارفين كده
وديت منتشرة كتير للاسف نسأل الله العفو والعافية. ممكن كتير مننا يقولوا لا لا عادي انا مش عندي والله المعنى ده

في حين لو تأمل هيلاقي ان في ناس تلبس مسلا جلابيات آآ طويلة وتلاقيهم كده اصلا يعني ظاهرا عارفين كده الجاليات بتاعة العمدة
والجلابيات بتاعة كده طبعا مع الخلاف بقى بين العلماء قالوا العلماء قالوا هل

ده اللي يعمل الحاجة ديت سواء عملها كبر او عملهاش كبر معرض لهذا الامر ولا لأ الراجح ان هو لو عملها كدب نسأل الله العفو
والعافية فده مؤشر لكبره. يبقى المتكبر نسأل الله السلامة

اتنين المنفق سلعته بالحلف الكاذب والمنان واحد بيدن يحلف على السلعة يقول لك اقسم بالله جايبها بكزا واقسم بالله عشان الناس
تشتري والمنان واحد يديك صدقة وبعدين بعد كده ده انه يتكلم

نسأل الله السلامة نتكلم عليها ويقول لك انا عملت وانا وانا وانا ربنا يعافينا والله من ضمن الناس ديت برضو الناس اللي ربنا لا يكلمهم
يوم القيامة ولا يزكيهم ولا ينظر اليهم ولهم عذاب اليم

ناس ما كانش عندهم مبررات المعصية وعملوها شيخ زان وملك كزاب وعائل مستكبر ربنا يعفينا واياكم مهم ان ديت امور الواحد
لازم ياخد باله منها وينتبه لها لان لو تلبس ببعضها
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لقي ربه غير امن نسأل الله السلامة طيب خرجنا من القبور وقلنا يبعث المرء على ما مات عليه صح ده اللي قلناه وقلنا ان في ناس
احوال الناس يوم القيامة

احوال الناس يوم القيامة في عرصات يوم القيامة احوال صعبة جدا لازم كل واحد مننا يأمن حاله عشان ما يقابلش الاشكالات ديت.
لان لو قابل الاشكالات ديت نسأل الله السلامة وهي بتحصل

حاجات ضخمة لازم في زنوب ابعد تماما عنها عشان تبعس ربنا مأمنك ايه من الزنوب ديت؟ بعضها لسه قايله دلوقتي والبعض التاني
بقى منها ان الانسان النبي صلى الله عليه وسلم

زكر لنا ان ان في معاصي المعاصي ديت اللي اللي هيبتلى بها هيجي يوم القيامة لا يجد ريح الجنة. يعني يبعث ما يشمش الجنة رغم
ان ريحتها توجد من مسيرة اربعين عام. يعني لو بينك وبين الجنة

اربعين سنة ريحتها بتوصل وده مش هيشم ريحتها مين دول عشان نبعد عنهم ونبعس يوم القيامة واحنا ما لناش زيعة بهم قال النبي
من قتل معاهدا لم يرح رائحة الجنة. يعني ايه معاها؟ يعني في واحد

بينه وبين المسلمين عهد وبالمناسبة اللي بيدخل حاليا المطارات صورة من سورة العهد يعني واحد مش مسلم دخل بلد مسلمة من
خلال المطار وسمحت لي ده صورة من صورة العهد

واخدين بالكم فواحد نصراني واحد يهودي دخل ده بقى ايه خلاص صورة من صورة العهد طبعا قتله لم يرح رائحة الجنة برضو من
ضمن الناس صنفان من اهل النار لم اراهما

قوم معهم سياط يعني زي قرابيت يعني كاذناب البقر ديون البقر يضربون بها الناس ونساء كاسيات عاريات مميلات مائلات. نسأل الله
العفو والعافية اللي لابسة ومش لابسة وفوق كلمة ايه كاسية عارية. يعني ايه كاسية عارية؟ يعني هي لابسة ولا مش لابسة

الحديس ده لو فيه بنات كتير فهمته هتعدل لبسها يبقى هي لابسة ولا مش لابسة كاسيات عاريات يعني هي لابسة ومش لابسة؟ هي
لابسة اه بس لابسة لبس هو والعري واحد

ليه؟ لان الهدف من اللبس الهدف من الثياب فاذا خرجت للناس ان يستر جسدك فلا يظهره يظهر البشرة ولا يوصفها الاصل في لبس
البنات ان هو لا يوريني بشرتها ما اشوفش ما اشوفشي

البشرة بتاعتها الا باستسناء بقى الوجه والكفين على الخلاف المشهور بين العلماء والحاجة التانية الا يصف شكلها. ما يصفش اللي
جسمها. يعني يا ترى دي رفيعة؟ يا ترى تخينة؟ لا ده وسط

برجليها ده ضهرها ده وسطها ده شعرها نسأل الله العفو والعافية طيب البنات بقى عشان كده ربنا يستر نساء المسلمات. انت تشوف
الجامعة وتشوف البنات اللي رايحة طالعة جاية من السناتر تقول سبحان الله

هذه البنت لو بقيت على هذا ولم تتب والله يا جماعة لو مش هتتحاسبي يوم القيامة لو مش هتتحاسبي وهتتعاقبي يكفي انك
تتحرمي من ريحة الجنة يوم القيامة عارف كده اللي عنده حساسية الشم واقفة

حساسية الشم كانت واقفة في ايام كورونا اه سبحان الله لا يدخلن الجنة ولا يجدن ريحها. وان ريحها لا يوجد من مسيرة كزا وكزا
وكزا تلبس بقى لبس شفاف قصير ديق

لو والاعمق من كده عاملة لي صورتها كده على بقى مواقع التواصل وكده يبقى كمان مش زنب وبس لأ مشكلة التبرج انتم عارفيني
ان هو مش مجرد زن وفقط. يعني واحد مبتلى بشرب المسكرات شرب سجاير. بيطلق بصره ازا خلى

محارم الله. اه ده زنب بينه وبين نفسه مشكلة التبرج ان هو ايه؟ مجاهرة يعني كأنها بتقول ايه؟ لا يا جماعة انا مش بعمل الزنب ده
بيني وبين نفسي. ان الزنب ده انا عادي جدا كله يتفرج

وتأتون في ناديكم المنكر ربنا يعافينا واياكم. مين تاني اللي مش هيشموا ريحة الجنة يبعسوا كده من القبور لا يشموا ريحة الجنة
احنا لازم نعرف الاشياء دي عشان بضدها تتبين الاشياء

احنا النهاردة هنتكلم عن حاجتين ان شاء الله عن الزنوب اللي فيه ناس هتبعث متلبسة بها فهتتحرم حاجات كتير اوي فلازم نبعد
عنها عشان ايه؟ نبعس آمنين وايه الحاجات اللي هتشفع لنا اول ما نبعث

وتريحنا من المسائل ديت من الناس اللي مش هتشم ريحة الجنة واحد يتعلم علم شرعي علم شرعي؟ اه يعني بيحضر دروس؟ ايوة
بيحضر دروس وعلم حديس وفقه وتفسير ايوة ايوة

وحلالها حرام. ايوة يا سيدي في حد بيقول لي ان في اهالي بترفض ان بناتهم بيلبسوا جيبة او خمار. لو الاهالي دول هيخشوا القبر
مكان البنات يسمعوا كلامهم لكن لو مش هيخشوا مكانهم اه لا طاعة لمخلوق في معصية الخالق

تعظيما للخالق لا تحقيرا للمخلوق النقطة دي مهمة جدا جدا جدا انت شوفي كده ماما بتقول لك لا ما انتيش لابسة جيبة ما انتيش
لابسة خمار اسألي نفسك سؤال كده طيب انا لو دخلت قبري

تيتة وماما هيخشوا معي لأ خلاص لو الحاجة ايه طب بصي اعملي ولو لها زنب انا اللي هشيلها انا انا بقى صدقت حضرتك انا دلوقتي
اصدق حضرتك ان انت هتشيليها. هتيجي يوم القيامة كده اما الملايكة تيجي تسألني اه يجعلها اما اخش قبري هقول لهم لا بصوا يا



جماعة ديت عند تيتة. يعني لو ما حدش يسألني بقى موضوع التبرج ده والله ده الموضوع ده عند امي يعني
ده ما فيش حاجة اسمها يا عم امك تنزل ابرهة نبقى ايه؟ نحاسبها لكن انت هتتحاسب ما فيش حد غالي عليك انك تغامر بعمرك

وحياتك الخالدة عشان جمال عيونه اوعى
طوعة تسمع كلام حد سلم تسلم حياتك تبقى هو يلعب بها قمار ليه ان شاء الله اصله هيزعل اصل كزا كده انا هكون عاقة عاقة ايه؟

هو عاق شرع الله لما عمل كده
فهذه النقطة مهمة جدا ناخد بالنا منها احنا في الدنيا بنقول نفسي نفسي في وقت الجد حضرتك بتتجوزي من هنا وبتبدأي تسمعي

كلام زوجك وتسيبي كلام ماما وتيتة وعمته وخالته وكل الليل كنت اسمعاه. مجرد بسمة اتجوزتي
امال اما تخشي قبرك وتتجوزي قبرك ويخلو بك ربنا يعافينا واياكم نرجع ونقول ان في واحد هيتعلم علم شرعي. يقول النبي من

تعلم علما مما يبتغى به وجه الله. تحفظ قرآن
بتعلم عقيدة عاملة معهد شرعي لا يتعلمه الا ليصيب به عرضا من الدنيا. يعني عاوز بقى يبقى هو ايه مشهور وبتاع وهو الشيخ وهي

الشيخة ومعروفة وبتاع ورئيسة المعهد رئيسة الحلقة والكلام ده كله
نوايا بقى لا تعلمه الا ليصيب بها عرضا من الدنيا لم يجد عرف الجنة اي ريحها يوم القيامة. يبعث ما مشى مش جنة اي ما امرأة

اختلعت من زوجها من غير بأس لم ترح رائحة الجنة
واحدة اختلعت من زوجها. ليه عاوزة تخترعي ليه وتسيبيه ليه؟ وبالمناسبة يا جماعة ما تنتشر جدا تقول لك ايه انا خلعته. هو انت

مش خلعتيه ولا حاجة انت مش خلعتيه. انت مختلعة اسمها كده. تقول انا مختلعة من زوجي
لان الذي خلعك هو انت طلبت ان يخلعك فايه؟ فهو وافق ماشي سواء وافق او اجبر من القضاء بس في النهاية هو الذي يملك هو

اللي هي الايه؟ هزا الامر ده ضروري تستيعابه
فيقول النبي صلى الله عليه وسلم ايما امرأة لو انت عاوزة تبعسي يوم القيامة امنة. خلي بالك اي ما امرأة اختلعت من زوجها من غير

بأس. يعني ايه من غير بأس يعني من غير سبب
طب لو فيه سبب ان الزوج ظالم مماطل معتدي آآ اه مرتكب لاخطاء اه اخطاء شرعية كبيرة. اه هنا ما فيش مشكلة لكن لأ انا عاوزة

اتطلق لمجرد الطلاق او عشان بقى مربطة مع اي حاجة تانية
نسأل الله السلامة بقى طبعا هزه الامور محمولة على الناس لم تتب ناس ما تابتش ويقول النبي صلى الله عليه وسلم ما من عبد

استرعاه الله رعيه فلم يحطها بنصيحة الا لم يجد رائحة الجنة
اب بقى مدير امير المهم عنده رعية عنده ناس بيرعاهم مش حافزهم ونصحهم يقول النبي يموت يوم يموت وهو غاش لرعيته الا لم

يجد رائحة الجنة طبعا واحد مش هيشم الجنة هيخشها
ربنا يعافينا والله اي امرأة سألت زوجها طلاقا من غير ما بأس فحرام عليها رائحة الجنة تطلب من زوجها الطلاق وما فيش سبب او

سبب وهمي فهذه لن تجد رائحة الجنة. ربنا يعافينا
في ناس بقى تبعس يوم القيامة ايه بقى اللي هتشوفه ديت يوم القيامة في ناس الناس طالعة من القبر وفي ناس عاملة زي النمل

والناس قاعدة امال تدوس عليهم قاعدين
يدوسوا عليه يحشر المتكبرون يوم القيامة امثال الذر. في صور الرجال اه من الحاجات اللي لازم تبعد عنها الكبر. ليه بقى الكبر ده

نسأل الله العفو والعافية يقول النبي صلى الله عليه وسلم يحشر المتكبرون يوم القيامة
امسال الزر في صور الرجال. عارف كده نملة بس شكلها شكل راجل قزم كده نسأل الله يغشاهم الذل في كل من كل مكان الزل

بيحيط بهم من كل مكان فيساقون الى السجن في جهنم يسمى بولس
بولس ده تعلوهم نار الانيار من عصارة اهل النار طينة الخبال يا رب سلم سلم ربنا يعافينا والله دول المتكبرون طب هيدنهم كده الى

ابد الابدين لو ماتوا على الاسلام؟ لأ طبعا. كل من مات على الاسلام فمآله الى الجنة
لكن ابتداء لن يرح رائحة الجنة في البداية لن يدخل مع الداخلين ينتزر ويتحاسب حسابنا الا اذا ادركته رحمة الله وهذا يعني لا نعلم

من الذي ستدركه الرحمة ومن لا
تخيلوا بقى ناس طالعة من قبرها تخيلوا ناس طالعة من قبرها ايه اللي بيحصل ومرة واحدة تفاجأ ان هم محشورين زي النمل

والناس قاعدة تدوس عليه في ناس هتبعس  اه من قبورها
وضعهم صعب قوي  الناس ديت قال النبي اذا جمع الله الاولين والاخرين يوم القيامة الناس طالعة من قبورها يرفع لكل غادر لواء ربنا

يسترنا والله لواء يعرف به. يعني علامة
فيقال الا هذه غدرة فلان ابن فلان من كل غادر لواء عند استه يوم القيامة من الخزي والفضيحة يكون هذا الامر في عنده بخلف ظهره

نسأل الله السلامة والله ان يتعرف كده
ده يا جماعة فلان اللي غدر وخان وباع القضية اللي خان اهله وخان زوجته وخان بلده خان اه خد اي امانة بقى ربنا استرعاه عليها



برضو من الناس تبعس يوم القيامة وشه مليان خدوش
وشه متخربش. مين ده كان قاعد بيشحت وهو ايه يسأل الناس قاعد عمال يسأل الناس وله ما يغنيه بس هو خدها مهنة تيجي يوم

القيامة يبعث الحاجات دي كلها يعني خدوش في وشه
ربنا يعفو عننا والله نسأل الله ان يعفو عنه فدي من ضمن الناس برضو في ناس بقى ييجي يوم القيامة لي لسان من نار يطلع من قبره

يبعث عليه لسانين بس من ولعة
ايه ده ده كان له راجل بوشين زي ما بنقول كده يمشي هنا ماشي من هنا ماشي آآ خلاص عارفين اللمبة؟ على اي دواية بتنور من كان

له وجهان في الدنيا كان له يوم القيامة لسانان من نار
يكون ليه لسانين اتنين من نار اللي هو كان ربنا يعافينا واياكم كان بوشين عارف كده ولا انت منافق يبقى معك يقول كلام يسيبك

يقول كلام تاني دي حياته بقى
واحد طالع يوم القيامة عافانا الله واياكم لي لجام لاجم بقه لجم النار يقول النبي من سئل عن علم علمه ثم كتمه الجم يوم القيامة

بلجام من نار علم يحتاجه السائل في امر الدين هو كتمه
منع كتابة منع الجواب منع مش عارف ايه كتم العلم ده ايه اللي يحصل؟ يلجم يوم القيامة لجن النار في واحد بقى طالع قبره

وبيبعس يبعس عامل ازاي؟ كل دول احنا بنتكلم في في الشق الغير امن اللي هيبعس غير امن. طب ليه بتقوله لنا؟ عشان اقول لك
اوعى تتلبس بالحاجات دي

لانك انت ممكن قاعد مشغول بروشتة الامان وسايب الايه؟ السقوب. ما احنا قلنا دلوقتي ان انا لو معي آآ يعني آآ كيس والكيس ده
بحط فيه مجوهرات ولا بحط فيه دهب ولا بحط فيه

في اي حاجة وفي ثقب بخرم كده في الكيس ده هيدنوا الحاجات ديت تسرسر هتقع ففي زنوب لازم تتخلص منها ما ينفعش تقابل
ربنا بها. لانها تبعث على مشكلة عارفين اللي بيتمسك في الكمين معه حتة حشيش

معه حاجات ممنوعات المطار ممسوكا بممنوعات هي في حاجات كده ممنوعات لو جايب معك مصحف في الكمين ومعك آآ برضو
حشيش هتتحاسب على الحشيش واخد بالكم فالنقطة دي مهمة انك لازم تخلصها

قال النبي صلى الله عليه وسلم من كانت له امرأتان فمال الى احداهما جاء يوم القيامة جاء يوم القيامة وشقهما  هو كان بقى ايه
ماشي ايه بيميل لواحدة وسايب التانية

عارفين الشلل النصفي حاجة كده يعني ايه نسأل الله العفو والعافية يتجوز واحدة يتجوز التانية او التالتة او الرابعة وتلاقيه مايل
لواحدة منهم وسايب التاني او من يوم ما اتجوز وهو ايه ما عدش بيسأل عننا. وما عدش كزا وما عدش كزا وما عدش كزا

ده يبعث يوم القيامة شقه مالي ولزلك سبحان الله للي بيعدده في ملمح ناس كتير لا تنتبه لها البعض يقول لك ايه هو شايف نفسه
وبتاع والكلام ده كله من ضمن الحاجات

انك فعلا المعدل ده بيكون احيانا ده محتاج انك تشفق عليه وتدعو الله له ان يعان على الايه على التحدي اللي هيقابله ان يعدل بينهم
ابتغاء مرضات الله. عشان يوفق في العدل ده

مش اي حد يعرف يعملها برضو من ضمن الحاجات اكل الربا يطلع واحد يطلع من قبره عامل زي ما يكون في تعبان قرصه قاعد
مجنون فمن اكل الربا بعث يوم القيامة مجنون يتخبط

مجنون يتخبط سبحان الله! يتخبطه الشيطان من المس واحد بقى طالع يوم القيامة غريب قوي الراجل ده مين ده بقى؟ شايل معزة
على رقبته وواحد جنبه شايل آآ ناقة وواحد تاني شايل ورق

وحتى يعني شايل حاجات جماد على رقبته مين دول دول ناس كان ربنا امنهم على امانات وخانوها النبي صلى الله عليه وسلم
بيقول لا الفين يعني مش عاوز اشوف حد لا الفين احدكم يوم القيامة على رقبته فرس له حمحمة يعني فرس له صوت

يقول يا رسول الله اغثني مش عاوز اسمع الجملة دي عشان مش هغيس حد انا مش هغيث حد بالطريقة ديت من اللي تلبسه بالزنوب
دي فاقول لا املك لك شيئا قد بلغتك. انا قلت لك

لا الفين احدكم يجيء يوم القيامة على رقبته شاة يعني معزة لها ثغاء قاعدة موال تمأمأ وتقول ماء فاقول يقول يا رسول الله اغثني
فاقول لا املك لك شيئا قد بلغتك. انا قلت لك

الى ان قال على رقبتها هي رقاع ورق وبتاع اه دي بقى واحد ايه اخد اموال ناس عامة يكون في مصلحة حكومية وييجي برزمة
ورق وهو راجع يكون في مصلحة حكومية وياخد

يكون في مصلحة حكومية ومش عارف ايه وفي خردوات كده المفترض تتباع وان المصلحة تستفيد منها يروح هو مخلصها بطريقة
تانية كده ويضحك على واول ولا بتاع ويتفق مع حد وايه ويضحك. الحاجات دي كلها هتيجي تشيلها يوم القيامة

تبعس يوم القيامة وعمال تنادي تخيل كده الناس طالعة يوم القيامة وما تنادي يا رسول الله اغثني يا رسول الله وتفاجئ ان الرؤوف
الرحيم اللي هو عزيز عليهما عنتم يقول بكل وضوح لا املك لك شيئا



لا املك لك شيئا قد بلغتك انا ما ليش علاقة دي بقى الناس اللي هم اللي وقعوا في الغلول ان هم بيغلوا وياخدوا الحاجة وتكون من
اموال الناس العامة يسرقوها

ربنا والله يعافينا طبعا عشان الوقت خلاص دخل علينا المهم في زنوب كتير لازم تاخدوا بالكم زي مانع الزكاة واحد يبعث يوم القيامة
يفاجأ ايه ده بقى دي تعبان قاعدة اومال ايه يأزيه

وفي واحد بقر قاعدة ماضي ينطحه الحاجات دي كلها انت لازم ايه؟ تاخد بالك منها. ما ينفعش الحاجات ديت تقابلك وفي بقى زنوب
ربنا يسترنا واياكم ان الزنوب دي واحد

مسلا عشان يعني تعرفوا الخلل والرعب اللي ممكن يحصل لواحد لبعض الناس اللي واقع في زنوب معينة وما بيتوبش منها واحد
بقى يعني مسلا ازى واحد اه افترى عليه اهان مسلم

من كسي ثوبا برجل مسلم فان الله يكسوه مثله من جهنم نسأل الله العفو والعافية واحد بيهين حد بسبب الاهانة دي الراجل ده وسي
ثوبا بسبب اهانتها يبقى ده توب مين

طوب اللي قاعد نسأل الله العفو والعافية يهين الناس وفي ناس بقى تيجي يوم القيامة قاعدة متحسرة يبعث متحسر مدايق فاصل
خسران ندمان مين دول يجلسون مجلسا لا يزكرون الله فيه الا قاموا عن مسل جيفة حمار وكان لهم حسرة اي يوم القيامة

طب واحد بقى بيحب يلبس دايما لبس الشهرة هي ما بتحبش تلبس النقابات الا بطريقة معينة عشان دي هي بتتشهر به مش عارف
بتحب تجيب العربية اللي تشتهر بها حبت تجيب الموبايل لتشتهر به من لبس ثوب شهرة في الدنيا البسه الله ثوب مذلة يوم القيامة

ثم الهب فيه نارا
اللي بتحب تلبس السياب اللي تلفت الانزار يلبسوا الحاجة الغريبة والعجيبة ليه؟ الحاجة اللي تديهم ترفع عن الناس عشان الناس

يرفعوا ابصارهم لهم. عاوزين يتميزوا بحاجة غريبة يعني شهرة فقط هم عاوزين يشتهروا بس
العقاب ايه؟ مزلة يوم القيامة ربنا يعافينا والله دي حاجات لازم تبعده عنها لو بعثتم عنها فانتم ان شاء الله في امان نكلمكم ان شاء

الله غدا كيف تجعل لك شفيعا يوم القيامة
كيف تجعل لك شفيعا يوم القيامة وربنا يسلمنا ويغنمنا ويأمنا. جزاكم الله خيرا. اسأل الله ان يسعدنا واياكم


